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Hej Mads 

Iben har bedt mig om, at melde tilbage til dig ang. forslag til besparelser på færgedriften. Fra Borgerforeningens side 

er der generel forståelse for at der skal spares og en generel accept af planerne om langsommere sejlads og 

fjernelse af de afgange, som Iben har foreslået. Dog ser den gruppe, som arbejder på hverdagene, kritisk på fjernelse 

af søndagsafgange, da deres muligheder for at holde weekend på fastlandet forsvinder, med mindre de tager to 

fridage. Dette bør vi holde os for øje ved evt. fremtidig aflysning af afgange. 

Mvh Jakob Gede 


